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Zápis 2/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 23.2. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni:  J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P.Bednář, P.Mokrý 
Na část jednání:  M.Doktor 

 
 
 
 

 

1. Zahájení činnosti nového výboru 
 

□ 
 

Úkol 1/1/ 10 splněn - Návrh plánu schůzí výboru na rok 2010 - P.Hottmar předložil návrh, který byl  
výborem schválen. Schůze odborných komisí sekce budou konány v návaznosti na plnění úkolů 
vyplývajících z jednání výboru. Termíny konání schůzí nahlásí vedoucí komisí P.Hottmarovi.  
P.Hottmar a J.Boháč zaktualizují seznam osob, kterým budou zasílány zápisy z jednání jednotlivých 
svazových orgánů.                                          Ú:  1/2/ 10 –  P. Hottmar, J. Boháč 
                                                                        T:   23.3. 2010 
 

□ 
 

Úkol 2/1/10 splněn - Novela zásad řízení SRK ČSK - J.Boháč zaslal v předstihu členům výboru 
písemný návrh. Po projednání jednotlivých připomínek členů výboru byl dokument „Organizace a 
pravidla řízení SRK“ schválen. 
 

□ 
 

Úkol 3/1/10, 9/9/09 splněn - Úprava statutů odborných komisí zahájená P.Hottmarem a s přispěním 
členů výboru dokončená J.Boháčem byla výborem schválena, včetně statutu nově ustavené Soutěžní 
komise veteránů. Kompetence Rady SCM k RDJ bude upravena po zařazení ČSK do projektu SpS.  
 

 Úkol 4/1/ 10 splněn - Výbor schválil složení Komise rozhodčích a Rady SCM podle návrhu, 
předloženého vedoucími komisí. Soutěžní komise veteránů zatím nebyla obsazena.  
Komise rozhodčích SRK ČSK: předsedkyně - H.Chrvátová, členové – B.Baďurová, M. Dognerová, 
T. Soukup, N.Kubíčková 
Rada SCM (SRK ČSK): předseda - P.Hottmar, vedoucí trenér SCM, členové - T.Charvát, Z.Krpata, 
T.Doktor, P.Fuksa  
Sportovně technická komise SRK ČSK: předseda J.Mareš, členové – L.Souček, J.Baďura, T.Ježek, 
M.Kučera, J.Luňáček, H.Charvátová,  
 

 
 
 
 
 
 
 

3. STK  
 

□ 
 

Úkol 1/5/ 09 - J. Mareš jednal ředitelem Sportcentra Račice Z.Peckou o smlouvě mezi ČSK a SC 
Račice na rok 2010.  Návrh smlouvy  předloží J. Mareš výboru ke schválení na příští schůzi.   
 .                                                                      Ú:  1/5/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:   přeloženo na 23.3. 2010 
 

□ 
 

Úkol 4/5/ 09 splněn – STK nominovala technické delegáty na hlavní soutěže SRK ČSK, viz 
Soutěžní směrnice, které upravují kompetence delegáta. Náklady (strava a ubytování) budou 
v r.2010 hrazeny z rozpočtu Komise rozhodčích. Odhadované náklady cca 20.000,- za rok. Výbor 
návrh STK schválil. 
 

□ 
 

Úkol 1/8/ 09 splněn – J. Mareš projednal v Račicích finanční kompenzace za nedostatky v loňském 
roce. Jednáním s ředitelem SC Račice Z.Peckou dohodl, že NZ dospělých a testy RDJ se uskuteční 
v režimu nájmu pro trénink, kdy dráha nebude uzavřen pro případný trénink veslařů v době mezi 
závody kanoistů. Postup šetří cca 40% běžných nákladů na pořádání závodu.                                                                         
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na získání dotace od MŠMT na 2011 na údržbu 
(rekonstrukci) závodní dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu Povodí Vltavy a 
dopravního provozu na řece jako nereálné.    Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  přeloženo na 23.3.  2010 
 

□ 
 

Soutěžní směrnice pro rok 2010 - J. Mareš informoval výbor o jednání STK konaném 26.1.2010, 
které bylo zaměřeno na dokončení Soutěžních směrnic na rok 2010. Návrh směrnic byl předložen 
výboru ke schválení. Výbor se mj. zabýval předloženým návrhem na omezení práva startu na M-ČR 



 2 

krátké tratě, kdy po rozhodnutí ICF o změnách programu kanoistických soutěží (OH, MS,ME, 
vč.juniorů) došlo k navýšení počtu disciplín pro M-ČR a rozsah závodu  převýšil možnosti třídenní 
soutěže. Po připomínkách výbor  Soutěžní směrnice na rok 2010 schválil s tím, že budou vydány 
v elektronické verzi, zaslány do oddílů elektronickou cestou, zveřejněny na internetu a k dispozici 
budou na CD.                                                 Ú:  2/2/ 10 –  J. Mareš 
                                                                        T:  28.2.2010 
Výbor v rámci projednávání návrhu na omezení práva startu na M-ČR krátké tratě vzal na vědomí a 
diskutoval písemné vyjádření V.Odvárka, vedoucího trenéra ASC Dukla Praha, k navrhovanému 
řešení. Vysvětlením stanoviska výboru k přijetí omezení výbor pověřil J.Boháče a P.Bednáře. 
 

□ 
 

 J. Mareš informoval o připravovaných smlouvách se zpracovateli výsledků hlavních závodů – NZJ 
a M-ČR krátké tratě zajistí Sportis, M-ČR dlouhé tratě, ČP Sedlčany a M-ČR v maratónu Týn 
zajišťuje Burdík.  
 

□ 
 

Registrace  – evidence trenérských tříd převést pouze do elektronické formy  
                                                                        Ú:  3/2 / 10 – J. Mareš, P. Hottmar  
                                                                        T:  dlouhodobý úkol  2010 
Ostatní údaje registračního průkazu - známky, lék. prohlídky budou dále vedeny stávající formou  

 
 

 
4. SCM    

□ 
 

Příprava tradičního VT RDJ/SCM na Obozu - P.Hottmar informoval o VT v termínech 8.-17.4. a 3.-
11.5., na první termín je přihlášeno řádově již 50 závodníků na druhý řádově 40. 
 

□ 
 
Činnost Rady SCM – rada se podílela v součinnosti s STK na skladbě tratí celostátních soutěží pro 
mládež, a připravuje projekt Sportovních Středisek (SpS) - Programu MŠMT, který nahrazuje tzv. 
Sportovní třídy. ČSK bude usilovat o zařazení do tohoto programu pro období 2011-2012. 
 

□ 
 
 

Smlouvy detašovaných pracovišť SCM - vedoucí trenér SCM informoval výbor o postupném 
předkládání smluv DP SCM se svazem na rok 2010 k podpisu. Dosud zaslalo 13 z 21 DP SCM. 

□ 
 

Úkol 6/1/ 10 splněn Plnění povinnosti závodníků a trenérů SCM - vyplňování odtrénovaných 
objemů členů SCM do databáze ČSK se zlepšuje, trenéři a závodníci začínají data více využívat pro 
vlastní potřebu. Pouze zasílání dat některých závodníků SCM je opožděno, v případě déle trvajícího 
neplnění povinnosti budou vedoucím SCM varováni. 
V  největší rezervy v přípravě přetrvávají v objemech obecné vytrvalosti (běh, plavání, běžky atp.) 
 

□ 
 

Finanční situace SCM - ČSK obdržel první splátku státních prostředků  na činnost SCM. Požadavky 
DP SCM na úhradu VT jsou zatím kryty.  
 

 
 

 

 
5. Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

RDS    
   

□ 
 

Úkol 7/1/ 10 splněn - Kontrola počtu stávajících sad dresů a teplákových souprav byla provedena. 
Bylo zjištěno, že sada dresů, které byly v prádelně po závodech OH nadějí, ve skladu chybí. Jednalo 
se o část sad z roku 2007, uvažovaných nadále k použití, vedle nových sad, především pro mládež. 
Výbor uložil pokračovat v dohledávání chybějících dresů (M. Bouší), trenérům RD požádat 
sportovce, kterým byly dresy předány do trvalého užívání, o jejich vrácení (netýká se medailistů). 
Pro rok 2010-2012 budou pro RD k dispozici nové sady oblečení (Newline), nástupové, závodní a 
pro volný čas. M.Doktor výbor o informoval vývoji jednání s firmou Newline. P.Mokrý bude výbor 
informovat o situaci s dohledáním dresů        Ú:  3/2 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  23.3.2010 
  

□ 
 

Úkol 8/1/10 splněn - M.Doktor zaslal písemnou informaci o změnách v dopingových kontrolách, 
v uplatňování žádosti o terapeutické výjimky, všem závodníků a jejich trenérům, kterým byla dosud 
výjimka udělena. Výbor rozhodl stejnou informaci ještě zveřejnit na internetu, včetně odkazu na 
zpravodaj ICF Paddleaway č.15.                   Ú:  4/2 / 10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  23.3.2010 
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□ 
 

Ú:  9/1/ 10 splněn - P.Mokrý písemně informoval P.Lněničku o pověření vedením RD na 
Akademickém MS 2010 v Poznani. Kopie pověření obdržela Česká asociace universitního sportu. 
P.Lněnička ve spolupráci s M. Doktorem vypracoval návrh Nominačních kritérií, která výbor po 
projednání schválil. NK budou zveřejněna na internetu.   
 

□ 
 
 
 

Úkol 10/1/ 10 splněn - M. Doktor informoval výbor o situaci v plánování sportovní přípravy v RSC.  
Informace o přípravách plánů jsou dostupné, zbylé nejasnosti vyřešeny individuálně s osobními 
trenéry, v několika případech plánování neodpovídá nastavenému kalendáři, ale systém funguje.                                                                            
 

□ 
 

M. Doktor informoval o zajištění jarních VT pro reprezentanty a RSC. Probíhají v lokalitách: 
USA - Chula Vista : K4 muži + ženy Dukla + F.Šváb,  trenéři  J.Dziadkoviec a H.Švarcová, 
USA - Newport : skupina kanoistů,  trenér  L.Dvořák  
Itálie - Sabaudia : CS MV,  RSC Dukla, CVS USK,  trenéři: HT M.Doktor  a trenéři RSC  
P.Lněnička, H.Krpatová, P.Bednář, K.Leština 
 

□ 
 

M.Doktor výbor dále informoval výbor o jednání s vedením SC Račice ohledně organizace testů a 
VT RDS v sezóně 2010, o jednání s P.Lněničkou k přípravě NK a účasti RD na AMS, o 
organizačním zajišťování soutěží SP ve Vichy a MS v Poznani, o vývoji situace v zamýšleném 
slučování RSC MŠMT a NV do jednoho centra (posunuto na květen 2010, další odklad reálný).  
Seznámil výbor plánováním přípravy na VT - společných testech a tréninkových jednotkách v rámci 
VT. Zmínil se o diskusi s náměstkem MŠMT Kocourkem k možnosti nákupu třetí řady startovacího 
zařízení ze státních prostředků. 
 

□ 
 

Z monitoringu ICF Paddleaway č.16 prezentoval M.Doktor informace o připravovaném dubnovém 
výběru pořadatelů soutěží v r.2013 a 2014, o výzvě k pořádání kongresu ICF v roce 2012, o přípravě 
Olympiády mládeže YOG 2010 v Singapuru (mj. představení modelů lodí, na kterých se bude 
závodit), o možnosti Olympijských stipendií pro OH Londýn 2012 pro rozvojové země, a o plánu 
ICF rozvíjet Paracanoeing – kanoistiku pro tělesně postižené. 
   

□ 
 

 Po projednání rozpočtu RDS pro rok 2010 výbor HT M.Doktorovi uložil : 
• preferovat investici do účasti na hlavních mezinárodních soutěžích před úhradou VT (počet 

reprezentantů, plná úhrada účasti nejlepších/úspěšných jak na ME, MS, tak na ME 23) – 
M.Doktor předloží návrh preferencí v začátku sezóny až bude známé, jaká je výkonnost, a 
komentoval letošní postavení RD“23“, kdy většina kandidátů pro start na ME U23 má velkou 
šanci se nominovat na AMS, kde bude vzhledem k termínu a místu konání (týden po MS, na 
stejné dráze) velice kvalitní konkurence.   Ú:  5/2 / 10 – M.Doktor 

                                                                        T:  27.4.2010 
 

• v r.2011 plně přesunout náklady na VT na RSC (předjednat při oponenturách) a v letošním roce po 
dohodě s RSC omezit náklady ČSK na VT RDS podle finančních možností RSC. Vliv ČSK na 
sportovní přípravu na VT musí být zachován. Úkol pro r. 2011 souvisí s očekávaným přijetím nové 
Koncepce podpory sportu v ČR, nebude-li tato podmínka naplněna, výbor se k problematice vrátí. 

 

• Připravit před oznámením nominací na akce návrh kritérií pro vrácení nákladů případným 
samoplátcům či poloplátcům (podle úspěšnosti na ME, MS a ME 23).  

                                                                         Ú:  6/2 / 10 – M.Doktor 
                                                                         T:  červenec 2010 
 

• Zachovat náklady na lékaře RD v rozpočtu RDS i přesto, že lékař částečně pokrývá i potřeby RDJ 
a RDM. Lékařská péče o reprezentanty, jako nezbytná součást podpory RD, zůstane zachována. 

 

 
RDJ  
□ 
 

Úkol 11/1/ 10 splněn  P.Hottmar  po dohodě s M. Doktorem provedl rezervaci letenek na MEJ a U 
23 v Moskvě. Odlet 27.7. přílet 1.8. 2010. Uhrazena záloha 10%.    
 

□ 
 

Zajištění dopravy lodí na MSJ a U 23 - Výbor posoudil stávající možnosti: 1.Nabídka německé 
firmy ProWave  (22 lodí za cca 270.tis.), 2.Kamionová doprava z ČR (za cca 250. tis.), 3.Doprava 
po vlastní ose s využitím vleku Techau (předložena nabídka za cca 130 tis.). Výbor  vzal nabídky na 
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vědomí a rozhodl připravit dopravu lodí ve 3. variantě. 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o testech RDJ, které se uskutečnily v sobotu 20.2. ve sportovním centru 
v Nymburce. Podrobnosti byly zveřejněny na webových stránkách ČSK. 
  
 

RDM    
□  Problematika RDM nebyla do programu lednového jednání výboru SRK ČSK  zařazena. 

 
 

6. Různé 
□ 
 

Úkol 11/9/ 09 a 2/10/09 - Výbor na svém zasedání dne 20.11.2009 rozhodl uhradit SC Račice 
náhradu vyčíslené škody 14.000,- Kč na ubytovacím zařízení českého týmu při soutěži OH nadějí a 
částku rozpočítat mezi všech 24 ubytovaných osob tak, jak jim bylo oznámeno v dopise. Příslušná 
suma bude odečtena DP SCM z podílu na finanční dotaci na rok 2010. K 23.2.2010 nebyla faktura 
uhrazena a rozpočty zmíněných DP nebyly příslušně upraveny. Výbor uložil fakturu obratem uhradit 
a zohlednit rozhodnutí v rozpočtu SCM.         Ú:  7/2 / 10 – P. Hottmar 
                                                                         T:  23.3.2010 
 

□ 
 

Úkol 7/8/ 09 a 8/8 /09 splněn – Ke správě majetku ČSK (Slapy-Skalice, Císařská louka, Račice) 
J.Boháč informoval výbor o plánovaném prvním jednání pracovní skupiny 25.2. ve složení M.Ježek, 
J.Bouší, P.Šebesta. Cílem práce je celková inventura dokumentace a právního stavu po novele 
zákona 290/2002, projednání postupu ke získání majetku na Císařské louce do vlastnictví a řešení 
havarijního stavu věže, příprava variant ekonomického využití Slap, a postupné převedení agendy 
na P.Šebestu, který přijal nabídku na převzetí správy majetku ČSK (dosud pověřen J.Bouší). Výbor 
bude průběžně informován.                              Ú:  8/2 / 10 – J. Boháč 
                                                                          T:  23.3.2010 

                                                                           

□ 
 

J.Boháč informoval o jednání s předsedou Českého veslařského svazu J.Kejvalem o další spolupráci 
při správě majetku obou svazů v SC Račice, a.s., o vypořádání historických závazků SC Račice vůči 
ČSK a postupech, jak pohledávku vůči ČSK uhradit. Po projednání v představenstvu společnosti a 
výboru veslařského svazu bude J.Boháč výbor o výsledku informovat. 
                                                                          Ú:  13/9/ 09 – J.Boháč 
                                                                          T:  průběžně v roce  2010 
 

□ 
 

Úkol 12/1/10 splněn – Společné setkání členů výboru a všech komisí SRK ČSK navrhl J.Boháč 
uskutečnit při M-ČR na dlouhých tratích v Praze 1.5.2010.  
 

□ 
 

Úkol 13/1/10 - splněn Sekretariát provedl potřebné administrativní úkony spojené se zaslání 
nominace na akci ČOV Trenérka-cvičitelka roku 2009 
 

□ 
 

Úkol 14/1/ 10 trvá - Výbor SRK ČSK rozhodl o pověření KK Jiskra Týn nad Vltavou pořádáním 
SP v maratónu. J.Mareš projedná s pořadatelem podmínky a připraví obsah smlouvy k projednání a 
ke schválení ve výboru.                                   Ú: 14/1/ 10  – J. Mareš, J.Boháč                                                                                
                                                                         T: přeloženo 23.3. 2010 
 

□ 
 

Úkol 15/1/ 10 - splněn  Zpracovatelé návrhu jednotlivých částí rozpočtu SRK - předsedové komisí, 
trenéři RD a sekretář SRK zaslali v požadovaném termínu členům výboru upravené rozpočty.  

  

□ 
 

Úkol 16/1/ 10 - splněn P.Mokrý zaslal na ČOV v požadovaném termínu hodnocení trenéra mládeže 
projednané a schválené ve výboru SRK ČSK. 
 

□ 
 

Výbor souhlasí s ukončením vedení depositního účtu RSC MŠMT u SRK ČSK a vyčerpání 
zbývající částky 27.430 Kč v souladu s předpisy v průběhu roku 2010.  

                                                                         Ú: 17/1/ 10  – P.Mokrý                                                                                
                                                                         T:  jaro  2010 

 

□ 
 

P. Mokrý zaslal členům výboru návrh náplně práce technického pracovníka SRK ČSK M.Boušího. 
Výbor po doplnění návrhu ze strany trenérů RDS a RDJ rozsah pracovních povinností M.Boušího 
schválil. Jejich plnění v pracovním pořádku kontroluje sekretář ČSK.   
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□ 
 

J.Boháč navrhl zorganizovat pro členy výboru výklad majetko-právních vztahů v SC Račice, a.s. za 
účasti ředitele SC Račice Z.Pecky a pracovní skupiny pro správu majetku ČSK.  
                                                                     Ú:  9/2 / 10 – J. Boháč 

                                                                        T:  jaro 2010 
 

□ 
 

J.Boháč otevřel otázku významných životních výročí „zasloužilých“ členů ČSK, kterou dosud řešil 
sekretariát ve spolupráci s Čestným předsedou ČSK M.Ježkem a navrhl členům výboru promyslet a 
předložit na příštím jednání návrh postupu při výběru jubilantů a volbě formy ocenění. 
                                                                     Ú:  10/2 / 10 – členové výboru 

                                                                               T:  23.3.2010 
  

□ 
 

Výbor byl informován o postupu předsedy SRK ČSK J.Boháče v součinnosti s předsedou ČSK 
J.Pollertem o dosažení revokace usnesení posledního zasedání Boardu Evropské kanoistické 
Asociace (ECA), kdy přiznanou chybou administrativy ECA nebyla žádost ČSK o pořádání ME 
2013 na jednání vůbec zařazena, a pořadatelem ME 2013 bylo určeno Portugalsko. ČSK požaduje, 
aby se na příštím jednání ECA Boardu  20.3. 2010 výběr pořadatele ME 2013 opakoval.  
 
 

Termín příští schůze výboru SRK ČSK  23.3. 2010 
 
Zapsal: P. Mokrý  
 

   


